

RFP NRCAN-500067916 – Q&A #3

Q3. Do you have any knowledge regarding the nature, hardness of the ore to be received, presence of beryllium, asbestos ?

A3. The ores are not expected to contain beryllium or asbestos. It is however likely that some of the ore samples would be Naturally Occurring Radioactive Materials (NORM)

Q4. My understanding is that we have to pickup the ore at your facility in Ottawa, will it be in bulk, in barrels or in a big bag ?

A4. Yes, the bulk samples must be picked up from NRCAN's facility in Ottawa. They will most likely be in barrels (TBC)

Q5. We are unable to meet some of the requirements of Service Package number 3 as outlined on page 21 of 26 of the RFP document, specifically the "grinding with a Vertimill or ISAMill to a top size of 25 micrometers" at this capacity (300kg) and within this timeframe (4 weeks). We are capable of performing the rest of the Service package, namely crushing to 200 micrometers, homogenizing, selection and assaying, and whole rock analysis. Would NRCAN accept a bid for all the other service packages and the parts of this packages that we are able to do?

A5. The contractor must be able to perform all 4 service packages. Proposals which fail to meet the mandatory criteria will be deemed non-responsive.

DDP - NRCAN-500067916 – Q&R #3

Q3. Avez-vous des connaissances sur la nature, la dureté ou la présence de béryllium ou d'amiante des minerais

R3. Les minerais ne devraient pas contenir de béryllium ou d'amiante. Il est cependant probable que certains des échantillons de minerai seraient des matières radioactives naturelles.

Q4. Si j'ai bien compris, nous devons ramasser le minerai à votre immeuble à Ottawa. Sera-t-il en vrac, en fûts ou en gros sac?

R4. Oui, les échantillons en vrac doivent être ramassés à NRCAN à Ottawa. Ils seront probablement en fûts (à confirmer)

Q5. Nous ne sommes pas en mesure de répondre à certaines des exigences du Service Package numéro 3, comme indiqué à la page 21 sur 26 du document RFP, en particulier le "meulage avec un

Vertimill ou un ISAmill à une taille supérieure de 25 micromètres" à cette capacité (300 kg) et dans ce délai (4 semaines). Nous sommes capables d'effectuer le reste de l'ensemble de services, à savoir le concassage à 200 micromètres, l'homogénéisation, la sélection et l'analyse et l'analyse de la roche entière. Est-ce que RNCAN accepterait une soumission pour tous les autres forfaits de services et les parties de ces forfaits que nous sommes en mesure de faire?

R5. L'entrepreneur doit être en mesure d'exécuter les 4 forfaits de services. Les propositions qui ne satisfont pas aux critères obligatoires seront jugées non recevables.

RFP - NRCAN-5000067916 - Q&A #2

Q2. Could you confirm the top size of the 2000kg sample (Sample 1) as outlined in Service Package 1 found on page 20 of 26 of the RFP document.

A2. The anticipated maximum size of the receiving ore is 4-6" (inches) in diameter (To be confirmed)

DDP – NRCAN-5000067916 – Q&R #2

Q2. Est ce que vous pouvez confirmer la taille maximum de l'échantillon 2000kg (échantillon 1) comme indiqué dans le forfait de services 1 sur page 20-26.

R2. La taille maximale prévue du minerai est de 4 à 6 pouces de diamètre (à confirmer)

RFP - NRCAN-5000067916 - Q&A #1

Q1.

3.1 "Bid Preparation Instructions" on page 10 of 26 of the RFP asks that we include in our submission: "Section II: Inuit Benefits Plan". We could not find any other information about this requirement in the RFP. Can you please clarify?

A1. Please see amendment below:

DELETE:

3.1 Bid Preparation Instructions

Canada requests that the Bidder submits its bid in separately bound sections as follows:

- Section I: Technical Bid
- Section II: Inuit Benefits Plan
- Section III: Financial Bid

Section IV: Certifications

INSERT:

3.1 Bid Preparation Instructions

Canada requests that the Bidder submits its bid in separately bound sections as follows:

Section I: Technical Bid

Section II: Financial Bid

Section III : Certifications

DDP – NRCan-5000067916 – Q&R #1

Q1.

3.1 « Instructions pour la préparation des soumissions » à la page 10 de 26 de la DP demande que nous incluions dans notre soumission : « Section II : Plan d'avantages pour les Inuits ». Nous n'avons trouvé aucune autre information sur cette exigence dans la DP. Pouvez-vous clarifier ?

R1:

Veillez voir l'amendement ci-dessous :

SUPPRIMER :

3.1 Instructions pour la préparation des soumissions

Le Canada demande que la soumission soit présentée en sections distinctes comme suit :

Section I : Soumission technique

Section II : Plan des avantages pour les Inuits

Section III : Soumission financière

Section IV : Attestations

Section V : Renseignements supplémentaires

INSÉRER :

3.1 Instructions pour la préparation des soumissions

Le Canada demande que la soumission soit présentée en sections distinctes comme suit :

Section I : Soumission technique

Section II : Soumission financière

Section III : Attestations